
Gelet op de gestelde vragen en geen reactie erop zou ik graag willen weten hoe het ervoor staat?  
 
Nu ik steeds meer informatie krijg over de communicatie rondom de dijkversterking heb ik ernstige 
zorgen of wij als raad wel serieus worden genomen. 
Kan de wethouder aangeven wanneer er duidelijkheid is over e.e.a. 
In afwachting van. 

Met vriendelijke groet, 
Gijsbert van de Water, VWB 

 


